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 برداشت یک و نیم میلیارد تومان 
از حساب فدراسیون کشتی

با  کرد  اعلام  کشتی  فدراسیون  ایسنا: 
شکایت یکی از طلبکاران فدراسیون کشتی 
در زمان ریاست رسول خادم، با حکم دادگاه 
مبلغ یک میلیارد و پانصد و هفتاد سه میلیون 
کشتی  فدراسیون  حساب های  از  تومان 
برداشت شد. به گزارش فدراسیون کشتی، 
صبح دیروز )چهارشنبه( با شکایت یکی از 
طلبکاران فدراسیون کشتی در زمان ریاست 
رسول خادم، با حکم دادگاه مبلغ یک میلیارد و 
پانصد و هفتاد سه میلیون تومان از حساب های 
فدراسیون کشتی برداشت شد. این موسسه 
که در زمینه های تبلیغاتی با فدراسیون سابق 
قراردادهایی منعقد کرده بود، به علت عدم 
پرداخت مطالبات در دوره ی فدراسیون خادم، با 
شکایت به مراجع قانونی موفق شد حکم برداشت 
از حساب های فدراسیون را بگیرد. به نوشته 
فدراسیون کشتی، این مبلغ امروز در حالی از 
حساب فدراسیون کشتی خارج شد که به دلیل 
وضعیت اقتصادی نامطلوب، اردوها و مسابقات 
متعدد تیم های ملی کشتی، هزینه های عمرانی 
و جاری، شرایط فدراسیون به لحاظ مالی در 
وضعیت مطلوبی قرار ندارد و خسارتی که امروز 
به فدراسیون کشتی وارد شد، معادل هزینه های 
دو سفر تیم های ملی به مسابقات بین المللی 
قلمداد می شود. فدراسیون کشتی در دوره 
جدید خود تا به امروز بیش از ۶۰ میلیارد تومان 
از بدهی های فدراسیون کشتی در زمان ریاست 

قبل را پرداخت کرده است. 

  موریاسو روی 
نیمکت ژاپن ابقا شد

با تصمیم فدراسیون فوتبال ژاپن هاجیمه 
موریاسو روی نیمکت تیم ملی ژاپن ابقا شد. 
به گزارش کیودو، فدراسیون فوتبال ژاپن روز 
چهارشنبه تصمیم گرفت تا هاجیمه موریاسو را به 
عنوان سرمربی تیم ملی این کشور پس از اینکه آنها 
را به مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی امسال 
در قطر هدایت کرد، حفظ کند. این مربی ۵۴ 
ساله وظیفه هدایت سامورایی ها را به جام جهانی 
۲۰۲۶ خواهد داشت که به میزبانی مشترک 
ایالات متحده، مکزیک و کانادا برگزار می شود. او 
همچنین در جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ نیز روی 
نیمکت ژاپن خواهد بود. طبق اعلام خبرگزاری 
کیودو، سران فدراسیون فوتبال ژاپن به هاجیمه 
موریاسو اعتماد و ایمان دارند و این مربی جوان به 
کار خود بعد از جام جهانی ۲۰۲۲ ادامه خواهد داد.
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 مورد عجیب ورزشگاه وطنی و باشگاه نساجی  
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  آرمان ملی: باشگاه نساجی مازندران به 
رغم داشتن هواداران متعصب اما نتوانسته 
در رقابت های لیگ برتر میزبان تماشاگران 

خودی باشد. 
  استعفا؟!

ایزد سیف ا... پور مدیرعامل نساجی، ظهر 
روز اول شهریور به دلیل آماده نبودن ورزشگاه 
وطنی و احتمال برگزاری مجدد بازی نساجی 
در خارج از خانه استعفا داده بود، اما در تمرین 
عصر که در ورزشگاه وطنی در حضور تماشاگران 
برگزار شد؛ شرکت کرد. او در ابتدا گفت: بسیار 
خوشحالم که بعد از دو سال و هفت ماه مجددا 
به ورزشگاه وطنی آمدم، از صمیم قلب برای 
تیم پرقدرت نساجی آرزوی موفقیت می کنم. 
صبح یک اتفاقی افتاد و یک مقدار هواداران 
آزرده خاطر شدند. من وظیفه دارم از زحمات 
استاندار پرتلاش مان جناب آقای حسینی پور 
تشکر کنم. سه، چهار ساعت در خدمت شان 
بودیم و برای خشنودی هواداران در گرمای هوا 
در ورزشگاه وطنی هستند. جا دارد از جناب 
آقای مولایی فرماندار قائمشهر و آقای رنگرز 
و قدیمی تقدیر و تشکر کنم. سیف ا... پور افزود: 
دغدغه همه ما این بود که هواداران به ورزشگاه 
بیایند وگرنه کار زمین بسیار خوب انجام شده 
است. VIP، CIP، جایگاه خبرنگاران و رختکن ها 
طوری طراحی شده که ورزشگاه و امکانات در 
اختیار باشاه نساجی قرار بگیرد. دغدغه ظهر 
امروز ما بحث حضور هواداران بود که امروز 
بدون اطلاع رسانی همه آمدند. او در خصوص 
افتتاح ورزشگاه وطنی گفت: پنج شنبه منتظر 
حضور پربرکت آقای استاندار و وزیر محترم 
ورزش هستیم و با ارتباط به صورت وبینار با 
رئیس جمهور، ورزشگاه افتتاح می شود و انشاا... 
همه هواداران خونگرم استان مازندران، ساعت 

۶ پنج شنبه ما را تنها نمی گذارند. 
  مشکلات

بعد از نزدیک به ۷۰ میلیارد تومان هزینه و 
دو سال زمان، ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر 
همچنان از نظر سازمان لیگ آماده برگزاری 
رقابت های لیگ برتر نیست. سیف ا... پور: نساجی 
نیاز به حرکت جهادی دارد اواخر شهریور ماه 
گذشته نامه ای از سازمان لیگ کشور در فضای 

مجازی دست به دست شد که خبر از عدم صدور 
مجوز برگزاری رقابت های لیگ برتر در قائمشهر 
می داد. در این نامه و با ارجاع به نامه قبلی 
سازمان لیگ به هیات فوتبال مازندران و باشگاه 
نساجی، بار دیگر نواقص متعدد استادیوم شهر 
خسته یادآوری و تذکر جدی داده شد که در 
صورت برطرف نشدن این موارد، اجازه برگزاری 
بازی های لیگ برتر در وطنی داده نخواهد شد. 
در این نامه به 19 مورد اشاره شده و شامل موارد 
کوچکی مثل نصب روشنایی در تونل ورود و 
خروج به ورزشگاه یا مواردی بزرگی مثل ایجاد 
درب ورود و خروج جدید برای تیم مهمان است. 
نواقص اصلی وطنی شامل گیت های ورودی، 
درب ویژه تماشاگران مهمان، عدم اتمام جایگاه 
خبرنگاران و همچنین سیستم های تهویه و 
خنک کننده رختکن هاست. در کنار این البته 
اشکالات کوچکی مثل کمبود تجهیزات در اتاق 
دوپینگ یا پاکسازی محوطه زمین از نخاله های 

ساختمانی هم وجود دارد. 
  هفته سیزدهم 

ایزد سیف ا... پور در مورد شرایط نامطلوب 
برای برگزاری بازی هوادار و نساجی در ورزشگاه 
دستگری اظهار داشت: ابتدا باید از سازمان 
لیگ تشکر کنم که می خواهد با وجود این 
شرایط جوی بازی ها را برگزار کند. این خیلی 
مهم است زیرا برخی بازی ها هم لغو شد، اما 
گله مندی من از مدیریت ورزشگاه دستگری 
است. از ساعت 11 که بارش رحمت الهی قطع 

شد، چرا باید 1۰، 1۲ نفر کاورها را جمع کنند. 
میزبان این مسابقه باشگاه پاس است و باشگاه 
هوادار نیست. هوادار هم مثل نساجی دچار 
مشکل شده است. مدیرعامل باشگاه نساجی 
عنوان کرد: باشگاه پاس قوامین که امکانات و 
هزینه می گیرد، باید تعداد نفراتش را بیشتر کند 
تا زمین سر وقت آماده شود. سال گذشته برای 
هر دیدار 18۰ میلیون تومان اجاره می گرفتند، 
اما قطعا امسال این رقم افزایش یافته است. فقط 
هم به باشگاه ها ظلم می شود. باشگاه هایی مثل 
هوادار و نساجی که خصوصی هستند و باید این 
زحمت را به خودشان بقبولانند که تابع تصمیم 
سازمان لیگ باشند، انتظار دارند یک جای کار 
هم درست شود. این واقعا درد است. سیف ا... پور 
در خصوص وضعیت چمن ورزشگاه وطنی 
قائم شهر گفت: سه سال است استان مازندران 
را مضحکه دست همه جا کردند. در سال اول 
به این دلیل که آب در چمن مصنوعی جمع 
می شد، انواع و اقسام موزیک ها را روی زمین 
گذاشتند تا بگویند زمین چمن نیست و رینگ 
بوکس است. در سال دوم نساجی دربه دری 
کشید. یک روز ورزشگاه دستگردی و روز 
دیگر در ورزشگاه امام رضای مشهد، اصفهان 
و... میزبان بودیم. در سال سوم یعنی امسال 
چنین چمنی داریم. مدیرعامل باشگاه نساجی 
خاطرنشان کرد: می گویند مجموعه ای است که 
به گفته آقایان ۶۷ میلیارد برای آن هزینه کرده 
و سپس به راحتی رهایش کرده اند. اگر نساجی 

خودش وارد عمل نمی شد و کاور نمی خرید، 
ورزشگاه نابود می شد. ورزشگاه وطنی جایگاه 
خبرنگاران، CIP، VIP ندارد آسانسورش خراب 
است. موتورخانه و گرمایش ندارد. دو طبقه 
ساختمان ساخته اند، اما طبقه دوم پله ندارد. 
مانده ام مهندسی که چنین بنایی ساخته 
چه فکری با خودش کرده است؟ متأسفانه 
مسئولان استان مازندران هم نسبت به این 
موضوع بی تفاوت هستند. وی در مورد اینکه 
آیا با حسن رنگرز در این خصوص صحبت 
نکرده گفت: رنگرز از دوستان ما است اما پس 
از انتخاب به عنوان سرمربی تیم ملی فرنگی 
جواب تلفن هیچکس را نمی دهد اکنون بحث 
من این است آیا نباید سازمان یا ارگانی نسبت 
به اتفاقاتی که در این ورزشگاه می افتد ورود 
کند؟ ۶۷ میلیارد هزینه شده و باید بگویند 
کجا خرج شده است؟ اگر هم چنین هزینه ای 
نشده با افرادی که این مبلغ را مطرح کرده اند 
برخورد کنید. سیف ا... پور تصریح کرد: آمادگی 
داریم تا در صورت رفع نقایص، باشگاه نساجی 
عهده دار ورزشگاه وطنی باشد. قطعا اگر روی 
این ورزشگاه دست بگذاریم، مشکلات را 
رفع خواهیم کرد. مورد دیگر بحث ورزشگاه 
ماهفروجک است. متأسفانه باید با احترام بگویم 
اداره جهاد کشاورزی و منابع طبیعی استان سه 
سال است این زمین را به ما اجاره داده اند اما 
اخطاریه فرستاده اند که چرا اجاره نداده و کاری 
انجام نمی دهید. در شرایطی که خودشان 
می دانند هنوز اجازه هیچگونه فعالیت عمرانی 

به نساجی نداده اند. 
  محرومیت؟!

سهیل مهدی در گفت وگو با فارس، در مورد 
اینکه آیا ورزشگاه وطنی از برگزاری دیدارهای 
خانگی نساجی در لیگ برتر ممنوع شده است، 
اظهار داشت: این ورزشگاه از پذیرش تماشاگر تا 
زمانی شرایط ورود تماشاگران میزبان و مهمان 
از لحاظ فنی و زیرساختی در آن فراهم نشود، 
محروم است، اما نساجی می تواند بازی های خود 
را بدون تماشاگر در آن میزبانی کند. در واقع 
محدودیتی برای برگزاری مسابقه در آن وجود 
ندارد اما امکانات مدنظر سازمان لیگ برای ورود 

تماشاگران به آن فراهم نیست.

مجید جلالی مربی فوتبال کشورمان معتقد 
است که فدراسیون فوتبال ابتدا باید برنامه خود 
را برای تیم ملی کشورمان مشخص کند، سپس 

سرمربی این تیم را برگزیند. 
  کیفیت پایین مسابقات 

مجید جلالی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
کیفیت پایین دیدارهای لیگ برتر فوتبال پس از 
بازی های مهیج جام جهانی ۲۰۲۲ اظهار داشت: 
جذابیت پایین بازی ها چند دلیل عمده دارد. 
تیم ها در جام جهانی نکات جدید و سبک های 
دفاعی مدرن تری نسبت به گذشته داشتند، اما 
در خط حمله همه چیز به ستاره ها واگذار شده 
بود و کارهای تیمی زیادی در خط حمله ندیدیم. 
با این حال وقتی به جایگاهی می رسید که نتیجه 
خیلی اهمیت پیدا می کند، گرایش به احتیاط 

اجتناب ناپذیر می شود. 
  سبک بازی های تیم ملی 

جلالی با اشاره به سبک بازی تیم ملی ایران 
در جام های جهانی ۲۰1۴، ۲۰18 و ۲۰۲۲ 

خاطرنشان کرد: در سه جام جهانی اخیر که 
1۲ سال فوتبال ایران را نشان می دهد )پس از 
جام جهانی ۲۰1۰ تا سال ۲۰۲۲(، با چه روشی 
بازی کردیم؟ این سبک )روش تدافعی( به الگوی 
فوتبال ما تبدیل شده که صرف نظر از جام جهانی 
۲۰۲۲، مورد استقبال مردم و رسانه ها قرار 
گرفت و تبدیل به یک مدل شد. وقتی مربیان 
این اقبال عمومی را می بینند، از این سبک 

تبعیت می کنند. 
  دیدگاه ها 

وی با بیان اینکه گاهی دیدگاه ها بر فوتبال 
یک کشور حاکم می شود، عنوان کرد: مربیان 
در این شرایط می بینند کسب نتیجه مناسب 
با ارائه بازی بسته هم مورد قبول هواداران 
واقع می شوند. باید ببینیم ما در فوتبال مان 
چه چیزی را می پذیریم. اگر مردم و رسانه ها 
سطح انتظارات خودشان را از فوتبال، لیگ 
برتر و تیم ملی بالا ببرند، مربیان هم مجبورند 
خودشان را با این انتظار تطبیق بدهند. 

باشگاه ها و متولیان فوتبال خیلی تأثیرگذار 
هستند. مربی فوتبال کشورمان درخصوص 
کیفیت لیگ برتر فوتبال ظرف دو هفته اخیر 
تصریح کرد: با بودجه ای که صرف کرده ایم، 
لیگ ما یک عظمت توخالی دارد و محتوای آن 
بسیار ناچیز و نگران کننده است. فکر می کردیم 
پس از جام جهانی می توانیم لیگ بهتری 
ببینیم، اما کیفیت مسابقات ظرف دو هفته 
اخیر بسیار پایین بوده است. افُت کیفیت شاید 
به این دلیل است که تیم های بزرگ، بازیکنان 
بزرگ خود را در اختیار نداشتند یا رقابت 
تنگاتنگ بالای جدول سبب کاهش کیفیت 

بازی ها شده است. 
  قهرمان لیگ 

جلالی در پاسخ به این پرسش که آیا می توان 
قهرمان لیگ بیست ودوم را پیش بینی کرد یا 
خیر، اظهار داشت: برای پیش بینی قهرمان لیگ 
باید داده ها را بررسی کنیم. دیدار صنعت نفت 
-  استقلال بین یک تیم صدر جدولی و یک تیم 

انتهای جدولی بود که تیم پایین جدول عملکرد 
بهتری داشت، اما سرنوشت بازی با یک غفلت 
یا تصمیم داور تعیین شد. وقتی این داده ها 
را بررسی می کنیم، نمی توانیم تحلیلی برای 

آینده داشته باشیم. 
  انتخاب سرمربی 

وی درباره وضعیت نیمکت تیم ملی ایران 
برای جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ به تسنیم 
گفت: تصمیم بر این مبنا که بگوییم سال آینده 
مسابقات جام ملت های آسیا را داریم و تصمیمی 
مقطعی بگیریم، موثر نمی دانم. سال هاست که 
مطابق همین تفکر رفتار کرده ایم. ما باید برای 
سه یا چهار سال آینده برنامه ریزی کنیم و 
حتی تیم امید را باید در همین راستا بیاوریم. 
مربی فوتبال کشورمان با اشاره به اهمیت 
برنامه محوری فوتبال ایران خاطرنشان کرد: 
پس از تعیین برنامه، باید بهترین مجری را 
برای برنامه های خودمان انتخاب کنیم. اینکه 
بدون داشتن برنامه به دنبال مجری برگردیم، 
سرگرم کردن مردم است. باید ببینیم چه کسی 
می تواند برنامه ما را اجرا کند؛ حالا این مربی 

داخلی باشد یا خارجی. 

  معاون سابق باشگاه مس رفسنجان گفت: من از سمتم در 
باشگاه استعفا کردم و گفتند درباره آن تصمیم گیری می کنیم، 
اما تا الان کسی با من تماس نگرفته است. علی علیزاده در 
گفت و گو با تسنیم درباره اینکه آیا با استعفایش در باشگاه مس 
رفسنجان موافقت شده است یا خیر، اظهار داشت: ما استعفا 
را نوشتیم و دادیم. بعد از آنهم کسی به ما زنگ نزد. حتما 
استعفای مان مورد قبول قرار گرفته است که زنگ نزدند. وی 
ادامه داد: تغییر و تحول حق هر مجموعه ای است، ولی ما سه 
سال و نیم برای این باشگاه زحمت و زجر کشیدیم تا تیم به اینجا 
برسد و جزو شش تیم تاپ کشور باشد. مس رفسنجان قبلا یک 

تیم بود، الان باشگاه شده است و ما نزدیک به 1۲ تیم داریم. 
انصافا چه کسی به تیم برنده دست می زند؟ این یک ریسک است. 
این یک علامت سؤال بزرگ برای من است؛ چرا مدیریت باشگاه 
مس تغییر کرد؟ معاون سابق باشگاه مس رفسنجان در پاسخ به 
این پرسش که آیا نمی توانست با مدیرعامل جدید باشگاه مس 
کار کند، گفت: من روز اول که آقای پورمحمدی آمد استعفا دادم 
و او هم قبول نکرد و گفت تصمیم گیری می کنیم. بعد از آن رفت 
که تصمیم گیری کند! قطعاً اگر تمایل به ادامه همکاری داشتند 
زنگ می زدند. ما چهار سال برای این باشگاه زحمت کشیدیم و 
آن را به سطح اول کشور آوردیم. این اتفاق برای من یک دلخوری 

بزرگ شده است. »آیا دلیل تغییرات مدیریتی به شما اعلام 
نشده است؟«، علیزاده در پاسخ به این پرسش تصریح کرد: خیر! 
چرا باید به تیمی که نتیجه گرفته است دست زده شود؟ قطعا 
اگر فرصت می دادند ما سال آینده و شاید امسال می توانستیم 
سهمیه آسیایی بگیریم. آنقدر حاشیه ها برای ما ساختند که تیم 
اذیت شد. نمی دانم اصلا چه بگویم. ما از این ناراحتیم که نزدیک 
به چهار سال برای این باشگاه زجر کشیدیم. وی در واکنش به 
این موضوع که پس از تغییرات مدیریتی محمد ربیعی نیز از 
سمت خود استعفا داد اما با جدایی این مربی موافقت نشد و به 
کار خود بازگشت، توضیح داد: هیچ آدم عاقلی نمی آید استعفای 
مربی اش را قبول کند. من، آقای زیندینی و محمد ربیعی سه 
نفری بودیم که با هم کار کردیم و باشگاه را به اینجا رساندیم. اگر 

ربیعی از باشگاه جدا می شد تیم وارد حاشیه می شد.

علیزاده: حتما استعفایم قبول شده که کسی به من زنگ نزده است 

   نیمکت نشینی
مهاجم پرسپولیس با یک استوری اینستاگرامی واکنش 
جالبی به نیمکت نشینی در این تیم نشان داد. مهدی عبدی 
البته در این مدت سعی کرده نظر سرمربی پرسپولیس را جلب 
کند و در ترکیب قرار بگیرد. او حالا یک استوری در صفحه 

شخصی خود منتشر کرده که نشان از همین موضوع است.

     نامه
سیلوا در تاریخ 23 آذر ماه نامه ای به باشگاه استقلال 
ذکر کرده بود که تا 10 روز بعد مطالباتش را پرداخت کنند 
تا موضوع به صورت دوستانه حل و فصل شود. مهلت 10 
روزه سیلوا به استقلال چند روزی است خاتمه یافته اما 

این بازیکن هنوز پولی دریافت نکرده است.

           سیندرلا 
مارک کوکوریا، مدافع تیم چلسی، با پوشیدن استوک های 
نامتقارن، سوژه رسانه ها شد. استوک های ابتدایی کوکوریا 
نارنجی بود، اما او در پایان بازی یک کفش نقره ای و یک کفش 
نارنجی به پا داشت. گای موبری مفسر شبکه تلویزیونی انگلیس 

گفت: کوکوریا. فقط چند حرف با سیندرلا متفاوت است.

ت
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کوتاه
 تسنیم: سه بازیکن کاندیدای جانشینی وینگر محروم 
استقلال برای دیدار مقابل مس رفسنجان در هفته چهاردهم 
لیگ برتر فوتبال هستند.  استقلال جمعه پیش رو در حالی 
در هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال به مصاف مس رفسنجان 
می رود که محمد محبی، سعید مهری و صالح حردانی را به 
دلیل محرومیت در اختیار ندارد. ریکاردو ساپینتو، سرمربی 
استقلال برای جانشینی محبی سه بازیکن را در نظر دارد. 
پیمان بابایی، امیرعلی صادقی و سجاد شهباززاده سه بازیکنی 
هستند که می توانند جای محبی را بگیرند. ساپینتو قصد دارد 
در تمرین فردا تصمیم نهایی خود را برای انتخاب جانشینی 
محبی بگیرد. جعفر سلمانی به جای صالح حردانی در دفاع 
چپ قرار می گیرد و کوین یامگا همچنان گزینه دفاع راست 

خواهد بود. 

بیــنالمــلل
  برنده پنج توپ طلا شانس بازگشت به جمع سفیدپوشان 
مادریدی را پیدا کرده است. کریستیانو رونالدو که درست پیش 
از آغاز مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ قطر قراردادش با باشگاه 
منچستریونایتد را با توافقی دوجانبه فسخ کرد، در هفته های 
اخیر شایعه پیوستنش به النصر عربستان مطرح بود، اما حالا 
خبر می رسد که او شانس بازگشت به رئال مادرید را دارد، 
تیمی که بین سال های ۲۰۰9 تا ۲۰18 در آن عضویت داشت 
و رکورد بهترین گلزن تاریخ این باشگاه هم از آن اوست. نشریه 
انگلیسی »سان« در این رابطه خبر داد؛ باشگاه رئال مادرید 
پیشنهادی ۶ ماهه به کریستیانو رونالدو ۳۷ ساله ارائه داده 
است، پیشنهادی که بسته به عملکرد و شرایط بدنی کریس و 
بدون قید و شرط برای مبلغ قرارداد یا زمان بازی، امکان تمدید 
قرارداد برای یک فصل دیگر نیز وجود دارد. بر اساس همین 
گزارش؛ ژرژ مندز مدیر برنامه های برنده پنج توپ طلا در این 
باره با باشگاه رئال مادرید مذاکراتی داشته و فوق ستاره پرتغالی 
پیشین تیم های منچستریونایتد و یوونتوس برای بازگشت 
به جمع سفیدپوشان مادریدی حاضر به کاهش قابل توجه 
دستمزدش هم است. فلورنتینو پرس رئیس باشگاه رئال مادرید 
با این پیشنهاد قصد دارد شانس بازنشستگی در این تیم را به 
این فوق ستاره پرتغالی بدهد، البته در صورتی که او به دنبال 
پایان دادن به دوران حرفه ای اش باشد. رونالدو بین سال های 
۲۰۰9 تا ۲۰18 در ۴۳8 بازی برای کهکشانی ها به میدان رفت 
و آمار ۴۵۰ گل زده و 1۳1 پاس گل را از خود برجای گذاشت. 

همچنین بـــــر اساس گزارش های منتشر 
شده در رسانه های اسپانیایی؛ کریستیانو 
رونالدو جونیور پسر برنده پنج توپ طلا 
هم به آکادمی باشگاه رئال مادرید پیوست. 

او پیش از این هیچ گاه برای آکادمی رئال 
مادرید بازی نکرده بود و تنها چند 

روزی را به همراه پدرش، 
زمانی که برای رئال مادرید 
بازی می کرد، در زمین 
تمرین والدبباس تمرین 
کرد. کریستیانو رونالدو 
جونیور در رده زیر 1۴ 
سال، ۵۰ گل در ۲۰ 
بازی به ثمر رسانده 

است.

دیدگـــــاه
پرسپولیس بعد از تعطیلات رشدی نداشته است 

اسماعیلحلالی
 کارشناس فوتبال  

 رقابت های هفته سیزدهم لیگ برتر طی روزهای گذشته 
برگزار شد. شاگردان یحیی گل محمدی در این هفته 
نتوانستند به سه امتیاز برسند و پرسپولیس مقابل پیکان به 
نتیجه ای بهتر از تساوی نرسید. به نظر من این مسابقه از نظر 
کیفیت فنی چنگی به دل نزد و شکل و فرم خوبی نداشت. 
پرسپولیس نتوانست بازی خوبی ارائه بدهد و ۳ امتیاز لازم 
را بگیرد. درست است که لوکادیا از تیم رفت و دیاباته نیز 
مصدوم است، اما با این حال پرسپولیس بازیکنان توانمندی 
دارد و در این فصل نیز نسبت به سال گذشته بازیکن طراز 
اولی را به خدمت گرفت. متأسفانه پرسپولیس در ۲ بازی؛ 
دربی و هفته سیزدهم مقابل پیکان، حتی نتوانست ۲ موقعیت 
مناسب گلزنی خلق کند. اصلًا این فوتبال نیست! آمار و ارقام 
نشان می دهند که ۳ هزار میلیارد تومان در لیگ برتر فوتبال 
باشگاه های ایران هزینه شده است، اما این چه فوتبالی است 
که 1۶ تیم حاضر در این مسابقات ارائه می دهند؟ با این 
فوتبال هیچ وقت به جای نمی رسیم. پرسپولیس کادرفنی 
و آنالیزور دارد و باید از قبل بداند که تیم مقابلش در این 
هفته چه سیستمی را ارائه خواهد داد. مشخص بود که تیم 
پیکان جلوی پرسپولیس بسته بازی می کند و برای مقابله با 
این روش، کادرفنی باید تاکتیک و سیستم مناسب را اتخاذ 
می کرد تا تیم برنده از زمین بیرون بیاید.  رفتن حمید مطهری 
به تیم فوتبال پرسپولیس ضربه زیادی وارد کرد. پول هنگفتی 
را به مربیان خارجی دادند که هیچ کمکی به تیم نمی کنند. 
سیدجلال حسینی سال اولی است که به عنوان مربی به 
کادر فنی پرسپولیس اضافه شده است. هر بازیکنی که دوره 
بازیکنی اش به اتمام می رسد باید حداقل -۵ ۶ سال دوره 
مربیگری ببیند و سپس وارد کادرفنی تیم بزرگی همچون 
پرسپولیس شود. دنیای مربیگری با دنیای بازیکنی بسیار 
متفاوت است. اگر قرار است کار بکنیم و به موفقیت برسیم 
نباید سعی کنیم دل همه را به دست بیاوریم.  نحوه بازی کردن 
پرسپولیس باید بعد از سپری کردن تعطیلات از لحاظ آمادگی 
و تاکتیکی بهتر از قبل شود، اما بعد از این تعطیلی بلندمدت 
هیچ نتیجه ای صورت نگرفته است و تیم از نظر بحث فنی 
هیچ رشدی نداشته است.  مهاجمان ایرانی سال های گذشته 
تیم فوتبال پرسپولیس، خیلی خوب بودند، اما آنقدر کارشان 
را بی ارزش کردیم که دیگر روحیه جنگندگی لازم را ندارند 
و انگیزه شان را برای رقابت از دست داده اند. باید کادر فنی از 
نظر روحی و روانی کاری کند که آنها دوباره آمادگی خود را 
به دست بیاورند و هرچه زودتر به روزهای خوب شان در امر 

گلزنی بازگردند. 

 لطیفی: در لیگ برتر با فقر گلزنی 
مواجه هستیم  

  استقلال در هفته سیزدهم مقابل صنعت نفت 
آبادان به سه امتیاز مهم رسید. علی لطیفی مهاجم 

سابق استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره برتری استقلال مقابل صنعت نفت 

آبادان چه نظری دارید؟
 شرایط استقلال با صنعت نفت متفاوت است، 
یک تیم برای تکرار قهرمانی لیگ برتر می جنگند 
و یک تیم دیگر برای بقا تلاش می کند. با توجه 
به تساوی در دربی، استقلال محکوم به کسب 
۳ امتیاز در دیدار با صنعت نفت آبادان بود، زیرا 
در هفته سیزدهم سپاهان صاحب پیروزی شده 
بود که خوشبختانه استقلال به این امر مهم 
دست یافت.  شاگردان ساپینتو در این دیدار 
بازی هوشمندانه ای به نمایش گذاشتند، البته 
صنعت نفت آبادان هم نمایش خوبی داشت. به رغم 
اینکه مدافعان استقلال چند اشتباه داشتند، اما 
خیلی خوب در زمان هجوم به بازیکنان خط میانی 
کمک می کردند تا در زمینه خلق موقعیت اتفاقات 
بهتری رخ دهد. البته صنعت نفت آبادان هم بازی 
خوبی را انجام داد، اما استقلال تیم برتر زمین بود 

و مستحق کسب ۳ امتیاز در این دیدار بود. 
  استقلال این فصل فراز و فرود زیادی 

دارد!
 واقعا مهاجمان استقلال در این دیدار خطرناک 
بودند هر چند مشکل اساسی در این است که روند 
رو به رشد استقلال یک روند منظم نیست و بیشتر 
حالت سینوسی دارد. این معضل که قطعا می تواند 
در ادامه فصل مشکل آفرین شود باید با برنامه ریزی 
کادرفنی برطرف شود. به طور مثال برخلاف فصل 
گذشته که استقلال کمتر به حریفان موقعیت 
می داد، اما در این فصل خیلی راحت به تیم های 
حریف اجازه خلق موقعیت می دهد. چنانچه 
بازیکنان صنعت نفت بهتر از موقعیت های شان 
استفاده می کردند و کم تجربگی نمی کردند، 
استقلال نمی توانست دست پر از آبادان بازگردد. 

  در مسابقات سال های اخیر لیگ برتر 
کمترین میانگین گل به ثبت می رسد!

 متأسفانه بازی های لیگ برتر فوتبال ایران به 
جایی رسیده که به جز چند تیم، مهاجمان در امر 
گلزنی با مشکل اساسی مواجه هستند. به اندازه ی 
مقیاس استاندارد که باید در لیگ ببینیم با مشکل 
فقر گل زدن مواجه هستیم.  افُت گلزنی تیم ها از 
زمان ورود کی روش به ایران شکل گرفت، زیرا 
سیستم و رویکرد او مبتنی بر دفاع کردن و ضد 
حمله است. همین فلسفه و سیستم هم به مربیان 
ما سرایت کرده است که اتفاق خوبی نیست. 
سپاهآنکه دارای بیش ترین گل زده در لیگ است 
در کنار پرسپولیس و استقلال که ابزار گلزنی را 
دارند، عملکرد نسبتا مناسبی داشته اند هرچند 
باید بهتر شود، اما سایر باشگاه ها با مشکلات 

اساسی مواجه هستند. 
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